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RADA POWIATU KARKONOSKIEGO 

VII KADENCJA 

 

PROTOKÓŁ 

z III SESJI   

Rady Powiatu Karkonoskiego 

 

 

która odbyła się w dniu 28 maja 2024 roku 

w Transgranicznym Centrum Zarządzania Kryzysowego 

w Starostwie Powiatowym w Jeleniej Górze 

 

 

Czas trwania posiedzenia 

od godz. 1000 do godz. 1238 
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Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka 
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Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła  

III Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodnicząca stwierdziła na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 13. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, przywitała Starostę                           

i pozostałych Członków Zarządu, zaproszonych gości oraz dyrektorów jednostek i wydziałów. 

 

Obsługę prawną sesji zapewniła radca prawny Angela Mruk-Nowak. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, poinformowała o obowiązku 

stosowania przez Starostwo Powiatowe w Jeleniej Górze przepisów Rozporządzenia Ogólnego 

Parlamentu Europejskiego w sprawie Ochrony Osób Fizycznych i zwróciła się do radnych, aby 

w swoich wystąpieniach nie ujawniali danych osobowych osób, do których rozporządzenie ma 

zastosowanie. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że sesja została 

zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego  poinformowała, że w ustawowym terminie 

przekazany zostały radnym porządek obrad wraz z materiałami na sesję.  

Zwróciła się do radnych z pytaniem, czy do przedstawionego porządku obrad są wnioski lub 

uwagi.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że wpłynęło 

postanowienie Komisarza Wyborczego o objęciu mandatu przez Pana Bogdana Kamińskiego        

i wobec powyższego wnosi o rozszerzenie porządku obrad o przyjęcie ślubowania przez 

radnego elekta. 

 

Wicestarosta Karkonoski Mirosław Górecki poinformował, że projekt uchwały zamieszczony 

w pkt 10 porządku obrad nie uzyskał poparcia żadnej komisji merytorycznej i wobec 

powyższego zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad  projektu uchwały w sprawie stanowiska 

Rady Powiatu Karkonoskiego wyrażającego wsparcie dla protestu rolników. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie 

wniosek o rozszerzenie porządku obrad poprzez wprowadzenie punktu dotyczącego przyjęcia 

ślubowania przez radnego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 13. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie 

wniosek o rozszerzenie porządku obrad poprzez zdjęcie z porządku obrad  projektu uchwały        

w sprawie stanowiska Rady Powiatu Karkonoskiego wyrażającego wsparcie dla protestu 

rolników. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 13. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  11 osób, 

przeciw  -    2 osoby,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż należy powtórzyć głosowania nad wnioskami                  

o zmianę porządku obrad, gdyż w głosowaniu brał udział radny elekt Bogdan Kamiński, który 

jeszcze nie złożył ślubowania, a zatem nie był uprawniony do głosowania. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka ponownie poddała pod 

głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad poprzez wprowadzenie punktu 

dotyczącego przyjęcia ślubowania przez radnego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie 

wniosek o rozszerzenie porządku obrad poprzez zdjęcie z porządku obrad  projektu uchwały        

w sprawie stanowiska Rady Powiatu Karkonoskiego wyrażającego wsparcie dla protestu 

rolników. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  10 osób, 

przeciw  -    2 osoby,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty.  

  

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przedstawiła zmieniony 

porządek obrad. 
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Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie ślubowania radnego. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania  Zarządu Powiatu Karkonoskiego 

z realizacji Programu współpracy Powiatu Karkonoskiego  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2023 roku. 

           DRUK NR III/1/2024 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XLV/306/2022 Rady Powiatu Karkono-

skiego z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania nagród 

Starosty Karkonoskiego „Karkonosz”. 

          DRUK NR III/2/2024 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji: „Sport w powiecie karkonoskim”. 

          DRUK NR III/3/2024 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji: „Kultura w powiecie karkonoskim”. 

          DRUK NR III/4/2024 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji: „Turystyka i promocja w powiecie 

karkonoskim”. 

          DRUK NR III/5/2024 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Karkono-

skiego. 

           DRUK NR III/6/2024 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Karkonoskiego na 2024 rok. 

           DRUK NR III/7/2024 

11. Zatwierdzenie protokołu z LXX i I sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. 

12. Sprawozdanie  Starosty  Karkonoskiego  z  prac  Zarządu  w  okresie międzysesyjnym. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

           w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych.  

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie 

przyjęcie zmienionego porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 12. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad po zmianie został przyjęty.  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 3. porządku obrad - Przyjęcie ślubowania radnego. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka odczytała tekst ślubowania. 

Radny elekt Bogdan Kamiński wypowiedział – „ślubuję”. 

 

Powiatowy Komisarz Wyborczy Aneta Fuzowska przekazała radnemu Bogdanowi 

Kamińskiemu zaświadczenie o wyborze do Rady Powiatu Karkonoskiego. 

 

Do obrad dołączył radny Eugeniusz Kleśta (obecnych 14 radnych) 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania  

Zarządu Powiatu Karkonoskiego z realizacji Programu współpracy Powiatu Karkonoskiego        

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2023 roku. 

 

Powiatowy Rzecznik Konsumentów Michał Słomski przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak          

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania  

Zarządu Powiatu Karkonoskiego z realizacji Programu współpracy Powiatu Karkonoskiego        

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2023 roku. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 

XLV/306/2022 Rady Powiatu Karkonoskiego z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie przyjęcia 
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regulaminu przyznawania nagród Starosty Karkonoskiego „Karkonosz”. 

 

Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Kamila Baran przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak          

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

XLV/306/2022 Rady Powiatu Karkonoskiego z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie przyjęcia 

regulaminu przyznawania nagród Starosty Karkonoskiego „Karkonosz”. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymała się -    1 osoba. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Sport w powiecie karkonoskim”. 

 

Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Kamila Baran w formie prezentacji 

multimedialnej przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak          

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Sport w powiecie karkonoskim”. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 
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Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Kultura w powiecie karkonoskim”. 

 

Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Kamila Baran poinformowała, że przedstawiona 

wcześniej prezentacja obejmowała również zagadnienia związane z kulturą.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak          

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Kultura w powiecie karkonoskim”. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 8. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Turystyka w powiecie karkonoskim”. 

 

Dyrektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Kamila Baran poinformowała, że przedstawiona 

wcześniej prezentacja obejmowała również zagadnienia związane z turystyką. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 
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- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak          

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji: 

„Turystyka w powiecie karkonoskim”. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 8. porządku obrad. 

 

Ad.9. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji      

punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                            

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 
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Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 9. porządku obrad. 

 

Ad.10. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

10. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu 

karkonoskiego na 2024 rok. 

  

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta poprosił o informację, czy zmiany dotyczące przebudowy drogi               

w Janowicach Wielkich są ostateczne, czy może w tym zakresie będą jeszcze dalsze zmiany       

w budżecie na to zadanie.   

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska poinformowała, że kwota 

zabezpieczona na to zadanie to 10 milionów zł z programu „Polski Ład” i 700 tysięcy zł to 

środki własne. Na przedmiotowe zadanie zabezpieczone zostały środki w wysokości większej 

niż wynikało to z podpisanej umowy. Powiat dokonuje zwrotu kwoty 5 tysięcy zł do budżetu 

„Polski Ład”. Oznacza to, że na w/w zadanie zabezpieczona jest kwota wyższa o ok. 100     

tysięcy zł. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta zwrócił się z pytaniem, czy jeżeli procedowana obecnie uchwała 

zostanie podjęta, to znana będzie już ostateczna kwota jaka będzie zabezpieczona na 

przedmiotowe zadanie.  

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska potwierdziła, że kwota ta 

będzie ostateczna. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian             

w budżecie powiatu karkonoskiego na 2024 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

 



10 

 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymała się -    1 osoba. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

11. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołów z  LXX i I Sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne lub uwagi do 

protokołu z LXX Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków i uwag poddała 

pod głosowanie przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z LXX Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z LXX Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne lub uwagi do 

protokołu z I Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków i uwag poddała pod 

głosowanie przedstawiony protokół. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymała się -    1 osoba. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z I Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został przyjęty. 

Protokół z I Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 11. porządku obrad. 

 

Ad.12. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji     

punktu 12. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. 
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Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. Ponadto poinformował, że: 

 

- w dniu 08.05.2024 r. w Starostwie Powiatowym w Jeleniej Górze uczestniczył w powiatowym 

spotkaniu z okazji „Dnia Strażaka”, które odbyło się w OSP w Jeleniej Górze, 

- w dniu 23.05.2024 r. odbyło się I powyborcze spotkanie włodarzy gmin z terenu Powiatu 

Karkonoskiego,  

- w dniu 23.05.2024 r. uczestniczył w uroczystym apelu z okazji „Dnia Strażaka”, który odbył 

się na Placu Ratuszowym w Jeleniej Górze.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionego przez Starostę sprawozdania.  

 

Radny Eugeniusz Kleśta poprosił o informację, jaki będzie koszt robót dodatkowych dla 

zadania związanego z przebudową drogi powiatowej w Borowicach. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że konieczność wykonania robót 

dodatkowych wynika z potrzeby regulacji kwestii własnościowych, albowiem przebieg obecnej 

drogi obejmuje również teren Lasów Państwowych. O dokładnej kwocie odrębnie poinformuje 

wszystkich radnych. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego zamknęła pkt 12. porządku obrad. 

Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego stanowi załącznik nr 12. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

13. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącej Rady oraz przewodniczących 

komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poprosiła przewodniczących 

komisji o sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Zbigniew Piątek poinformował, że komisja        

w tym okresie nie obradowała,  

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lemiszewska 

poinformowała, że komisja w tym okresie nie obradowała,   

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Artur 

Górnicki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane 

tematy na dzisiejszą sesję.  

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak 

poinformowała, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym wykonywała czynności związane z przygotowaniem bieżącej sesji rady oraz 

uczestniczyła w konferencji zorganizowanej przez Towarzystwo Karkonoskie, Towarzystwo 

Urbanistów Polskich oraz Uniwersytet Ekonomiczny w Jeleniej Górze dotyczącej „Koncepcji 

Ponadlokalnej Strategii Zrównoważonego Rozwoju Powiatu Karkonoskiego”.          

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań Przewodniczącej Rady Powiatu oraz 

Przewodniczących Komisji. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

zamknęła pkt 13. porządku obrad. 

 

Ad.14. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

14. porządku obrad – Interpelacja i zapytania.  

 

Radny Eugeniusz Kleśta podziękował za udzieloną odpowiedź na zapytanie z poprzedniej sesji. 

Poprosił o doprecyzowanie udzielonej odpowiedzi w sprawie drogi w Łomnicy, albowiem 

następuje proces degradacji tejże drogi z uwagi na brak bieżącego wypełnienia powstających 

w drodze ubytków. Jednocześnie poinformował, że składa interpelację w imieniu mieszkańców  

Krogulca, gdyż nawierzchnia na tym odcinku po okresie zimowym uległa znacznej degradacji. 

Wobec powyższego zwraca się do Zarządu Powiatu o zajęcie stanowiska w tej sprawie. 

 

Radna Julia Maczek poinformowała, że mieszkańcy z Dolnych Wojcieszyc skarżą się na 

uciążliwość wynikającą z działalności „Resortu Holiday”, albowiem turyści z tego obiektu 

nadmiernie hałasują i powodują dużą uciążliwość komunikacyjną. Mieszkańcy wnoszą                 

o zamontowanie spowalniaczy ruchu na tym odcinku drogi bądź ograniczenie prędkości. 

Ponadto prosi o informację, czy planowana jest alternatywna droga omijająca miejscowość 

Wojcieszyce. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski odpowiadając na pytanie radnej zwrócił uwagę, że 

jest to problem, który wynika z pewnej polityki planowania przestrzennego danej jednostki 

samorządowej. Powstanie swoistego „osiedla turystycznego” obsługującego tysiące turystów 

stwarza pewne niedogodności i obciążenia dla okolicznych mieszkańców. Wobec powyższego 

gminy na których terenie są tego typu obiekty obsługujące turystów i czerpiących z tego tytułu 

korzyści powinny zadbać również o mieszkańców pod względem bezpieczeństwa. 

Odpowiadając na pytanie radnego Eugeniusza Kleśty poinformował, że Zarząd Powiatu 

podejmuje bardzo wiele zadań w zakresie dróg powiatowych poprawiających bezpieczeństwo 

na tych drogach. Obecnie trwają wielkie inwestycje na kilku placach budowy m.in.: ul. 1 Maja                   

w Szklarskiej Porębie, ul. Górna w Siedlęcinie, budowa mostu nad polderem zalewowym            

w Mysłakowicach, przekazany został plac pod budowę drogi w Łomnicy, remont drogi                 

w Sosnówce, przekazany został plac budowy pod przebudowę drogi w Borowicach, rondo             

w Łomnicy, rondo w Kowarach. Dodać należy, że powiat został obciążony koniecznością 

utrzymania drogi nr 366, która została przekazana przez samorząd województwa bez 

dodatkowych środków na jej utrzymanie. Wobec powyższego należy stwierdzić, że 

przekazanie drogi nr 366 do powiatu spowodowało, że mniej środków finansowych może być 

obecnie przeznaczanych na pozostałe drogi powiatowe. 
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Radny Eugeniusz Kleśta ad vocem wystąpienia Starosty, poprosił o odpowiedź na interpelacji 

na piśmie w ustawowym terminie. Ponadto zwrócił uwagę, że powiat otrzymał pewne środki 

na utrzymanie drogi nr 366 tj. 30 milionów zł z Budżetu Państwa i 30 milionów zł z Samorządu 

Województwa.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski ad vocem wystąpienia radnego podkreślił, że 

powiat nie otrzymał żadnych środków na utrzymanie drogi nr 366. Zarząd Powiatu złożył 

wniosek i pozyskał środki z Budżetu Państwa 30 milionów zł i Sejmiku Województwa 

dolnośląskiego również 30 milionów zł. Te środki mogą być jednak wykorzystane dopiero         

w przyszłości na potrzeby remontu tejże drogi. Zwrócić należy uwagę, że w pierwszej 

kolejności należy zaprojektować poszczególne odcinki drogi, a to jest proces długotrwały 

trwający ok. kilku miesięcy, a być może i lat, gdyż na terenie drogi jest kilka obiektów 

mostowych w tym jeden jest wpisany do rejestru zabytków. A zatem otrzymane środki nie 

mogą być dowolnie wykorzystane przez powiat.     

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta 

Bielecka zamknęła pkt 14. porządku obrad. 

 

Ad.15. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

15. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta odnosząc się do wprowadzonej na obecnej sesji zmiany porządku 

obrad poprzez zdjęcie punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

wsparcia dla protestujących rolników poddał pod wątpliwość, czy takie postępowanie rady 

posiada swoje prawne umocowanie. Stwierdził, że jest to naruszenie art. 15 ust. 11 ustawy            

o samorządzie powiatowym, albowiem takim zachowaniem odbiera się klubom radnych, które 

nie posiadają większości w radzie możliwość składania swoich projektów uchwał na forum 

rady. Czym innym jest bowiem kwestia głosowania nad danym projektem uchwały, a czym 

innym jest uniemożliwienie procedowania nad tym projektem. A zatem swoista „ucieczka” 

przed głosowaniem nad danym projektem uchwały jest zdaniem radnego wątpliwa pod 

względem prawnym. Zwrócił uwagę, że jako radni powiatowi, radni reprezentują mieszkańców 

powiatu na którym terenie również mieszkają rolnicy oraz mieszkańcy których także obejmą 

unijne dyrektywy środowiskowe „Zielony Ład”. A zatem mieszkańcy powiatu również powinni 

posiadać możliwość poprzez swoich radnych możliwość wypowiedzenia się na temat tego 

programu. Wobec powyższego w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość wyraził 

oburzenie i zaniepokojenie taką decyzją rady. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że zgodnie z art. 15 ust. 11 ustawy o samorządzie 

powiatowym Klub Radnych PiS skorzystał ze swojego uprawnienia poprzez wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały, który był także przedmiotem opiniowania przez wszystkie 

komisje merytoryczne. Jednak wszystkie komisje negatywnie zaopiniowały tenże projekt 

uchwały. Wobec powyższego na obecnej sesji został złożony wniosek formalny o zdjęcie tego 

punktu porządku obrad z dzisiejszej sesji. Radni w drodze głosowania wyrazili wolę zdjęcia 

tego punktu z porządku obrad. Wobec powyższego zarzuty radnego wobec ograniczania 

możliwości wprowadzenia przez klubu radnych własnych projektów uchwał są bezzasadne. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta ad vocem wypowiedzi Przewodniczącej Rady zwrócił uwagę, że nie 

ma zastrzeżeń do postępowania Przewodniczącej Rady, a jedynie do trybu postępowania jaki 

został zastosowany na dzisiejszej sesji, który spowodował, że przepis art. 15 ust 11 ustawy            
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o samorządzie powiatu staje się niejako „martwy” i zagadnienie to wymaga dalszej analizy 

prawnej. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski zwrócił uwagę, że radny Eugeniusz Kleśta 

dotychczas nie zapisał się do żadnej merytorycznej komisji, a zatem nie miał możliwości 

zapoznania się z opinią komisji. Wobec powyższego nie można stwierdzić, że radni nie wyrazili 

swojej opinii na temat projektu uchwały skoro uczestniczyli w pracach poszczególnych 

komisjach. Tym samym posiadali możliwość odniesienia się do przedmiotowego projektu 

uchwały.   

Radny Eugeniusz Kleśta poinformował, że dotychczas nie miał jeszcze możliwości zapisania 

się do komisji, ale uczyni to niebawem, aby wypełnić obowiązek radnego. Zwrócił uwagę, że 

obrady komisji nie są transmitowane w sposób jaki to ma miejsce podczas obrad Rady Powiatu, 

a więc nie są w pełni dostępne dla opinii publicznej. 

 

Radny Zbigniew Piątek zwrócił uwagę, że na poprzedniej sesji Rady Powiatu podjęta została 

uchwała w sprawie zmiany Statutu Powiatu Karkonoskiego poprzez wprowadzenie 

stwierdzenia „Zamykam sesję Rady Powiatu Karkonoskiego”. Zdaniem radnego należy 

dokonać ponownej zmiany statutu, gdyż w treści dokumentu znajduje się stwierdzenie 

„Otwieram sesję Rady Powiatu Jeleniogórskiego”. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta 

Bielecka zamknęła pkt 15. porządku obrad. 

 

Ad.16. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

16. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że kolejna sesja 

Rady Powiatu odbędzie się w dniu 27 czerwca 2024 r., a następnie przedstawiła tematy 

przyszłej sesji.  

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka 

zamknęła pkt 16. porządku obrad. 

 

Ad.17. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła III Sesję Rady Powiatu 

Karkonoskiego o godzinie 1238. 

 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 

 

Przewodnicząca Rady 

      Edyta Bielecka 
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